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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELD

Országgyű lés Hivatal a

irományszám . .lL_ I Á ;t Ó

Érkezett: 2017 MÁRC Z

Kövér Lászl ó
az Országgy ű lés elnöke részére

Írásbeli kérdés
Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7, cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI, törvény 42 . § (S) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014. (II . 24 .) OGY határozat 124, § (l) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló l52/2014, (VI . 6.) Korm. rendelet 4 .* 3 ., 4 ,
pontja szerinti feladatkörében eljáró Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszterhez ,

„Miért nehezítik meg a külföldről hazatérők életét?
Miért hagyják ellátás nélkül a kisgyermekes családokat? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter űr !

A napokban adott hírt egy tévéműsor arról, hogy milyen akadályokba ütköznek a külföldr ő l
hazatérni kívánó gyermekes családok . A RTL Klub Házon kívül című műsorában háro m
család példáján keresztül mutatták be, hogy milyen adminisztrációs nehézségekkel kel l
megküzdeniük, ha sok év után újra itthon szeretnének élni . Ezek jellemzően az egészségügy i
biztosítással és annak ellátásaira való jogosultsággal illetve a munkanélküli ellátásokka l
tűggnek össze .
De nem csak ebben a műsorban találkoztam már ezzel a problémával, hiszen napont a
állampolgárok tucatjai jelzik internetes fórumokon, nekünk képvisel őknek irt levelekben ,
hogy hiába mondja azt a kormány, hogy „Gyere haza”, ha a hivatalokban mégsem várják őket
tárt karokkal ,

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
• Hogyan maradhat biztosítás nélkül egy külföldrő l hazatérő várandós kismama?

Miért nem biztosítják, hogy amíg a nemzetközi ügyintézés tart, addig is téríté s
nélkül részesüljön TB ellátásában ?

• Miért tart akár fél évig is, amíg rendeződik egy gyermek TB jogosultsága, amiko r
minden papírjuk rendben volt külföldön ?

• Miért más az egy év alatti, mint egy másfél éves gyermek elbírálása? Miért kell a
felnőtt korúakkal egy eljárás alá esni egy másféléves gyermeknek ?

• Miért olyan nyomtatványok érhetőek el a kormányablak honlapján, amit ne m
fogadnak el a hivatalban? (A m űsorban megszólaltatott főosztályvezet ő szerint el
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kellett volna fogadni a papírt, azt mondta, „ha ó tilt volna ott, akkor elfogadja" .)
Miért attól függ a hatósági ügyek intézésének sikere, hogy éppen milye n
ügyintéző ül a kormányablakban? Ahány ügyintéz ő , annyiféleképpen nehezítik a
hazatériik életét?

• Miért írják rá a hazatérő magyarok papírjaira a munkaügyi ügyintézők azt, hogy
„migráns”? A kormány bevándorlás politikáját tekintve ezt túl sok jót nem
jelent .

• Valóban csak a felsőfokú végzettségűeknek kedvezett a Gyere laza program ?
Miért volt ez így? Miért ígérték, hogy folytatják a programot, ha valójában má r
lezárták azt?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . március 24 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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